
خبر کوتاهاخبار
طرح ربیعی برای بهبود »معیشت« بازنشستگان

۳۰ میلیون سالمند در آینده نزدیک

دانش آموزانی که از » خون  بازی« لذت می برند!

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری خبر داد:

چالش »تبعیض« در پرداخت »حقوق« بازنشستگان

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با 
بیان اینکه نمی خواهم سخنی از بحران 
صندوق ها بگویم اما معتقدم پاک کردن 
خرید  قدرت  شد  باعث  مساله  صورت 
در  گفت:  یابد  کاهش  بازنشستگان 
تلاشم طرح جامعی را برای پایدارسازی 
هیات  به  بازنشستگی  صندوق های 
تا  است  انجام  در دست  ببرم که  دولت 
وضعیت  و  بازنشستگان  معیشت  بهبود 

صندوق ها را در پی داشته باشد.
ملی  همایش  در  ربیعی  علی 
تکریم  و  خانواده  روز  گرامیداشت 
های  همایش  مرکز  در  که  بازنشستگان 
پژوهشگاه نفت برگزار شد، با بیان اینکه 
کرد:  اظهار  است  بازنشستگی  روز  امروز 
بازنشسته فقط مساله مالی و  برای قشر 
حقوق مطرح نیست و نیاز داریم فرهنگ 
منزلت  و  شان  و  بازنشسته  از  استفاده 
و  نهادینه  را  کشور  اداره  در  او  نقش  و 
پایه ریزی کنیم.وی افزود: وقتی صحبت از 
صندوق های بازنشستگی می شود، گویی 
اینها فقط صندوق های کارپردازی هستند 
در حالی که تلاش کردم در چندسال اخیر 
که صندوق  کنم  نهادینه  را  موضوع  این 
بازنشستگان  اجتماعی  زندگی  محل  ها 
تا  کنیم  ایجاد  روزنی  باید  و  هستند 
و  اجتماعی  زندگی  مسیر  ها  بازنشسته 

فرهنگی خود را ادامه دهند.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
با بیان اینکه ظرفیت های فوق العاده ای 
بازنشستگان وجود دارد و می توانیم  در 
10تا 15 درصد رشد کشور را از طریق 
کرد:  عنوان  کنیم  دنبال  بازنشستگان 
سالمند  ما  بازنشستگان  70درصد 
به  ورود  میانگین  و  نمی شوند  محسوب 
ها  صندوق  برخی  در  بازنشستگی  سن 

میلیون سالمند در  است. 30  48 سال 
سال های نه چندان دور خواهیم داشت 
را  مناسبی  های  سیاست  است  نیاز  و 

اتخاذ کنیم.
ربیعی ادامه داد: نمی خواهم سخنی 
از بحران صندوق ها بگویم اما معتقدم پاک 
کردن صورت مساله باعث شد قدرت خرید 
چالش های  با  یابد.  کاهش  بازنشستگان 
جدی روبروییم که امیدوارم آن را مدیریت 
برای  را  جامعی  طرح  تلاشم  در  کنیم. 
پایدارسازی صندوق های بازنشستگی به 
هیات دولت ببرم که در دست انجام است 
تا بهبود معیشت بازنشستگان و وضعیت 

صندوق ها را در پی داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه هم خیلی راضی 
نیستم و هم خوشحالم گفت: خیلی کارها 
باید انجام دهیم و عدم رضایتم برای این 
است که باید گام های بلندتری برداریم 
و خوشحالم که حداقل در این چهارسال 
کنیم.  بیان  را  مساله  صورت  توانستیم 
از  ناشی  مالی  بار  تومان  میلیارد  35هزار 
کاهش قدرت بازنشستگان بوده که امسال 
را  آن  تومان  میلیارد   2200 توانستیم 
جبران کنیم و هنوز راه درازی در پیش 

داریم.
سال  چهار  اینکه  بیان  با  ربیعی 
میلیارد   800 صندوق  سرمایه  گذشته 
تومان بود که اکنون به بیش از 2000 
اظهار  است  رسیده  تومان  میلیارد 
شده  گرفته  غلطی  تصمیمات   : کرد 
گناهی  بی  موجودات  ها  صندوق  و 
در  تومان  ملیارد  400هزار  هستند. 
از  ناشی  شده  تحمیل  هزینه  50سال 
منابع آن دیده  بوده که  این تصمیمات 

نشده است.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 

از  پرده  یازدهم  دولت  در  داد:  ادامه 
مساله صندوق ها را کنار زدیم و امروز 
مشخص  آن  حل های  راه  و  ها  مساله 
دولت  دوم  دور  در  است  امید  و  شده 

مساله ها حل شود.
ربیعی با اعلام آماده سازی 150 

شرکت برای خروج از بنگاه داری 
صندوق ها تاکید کرد:

تحمیل اجباری شرکت های رها 
شده به صندوقهای بازنشستگی 

بابت تسویه بدهی 
این خبر که در  اعلام  با  رفاه  وزیر 
صنایع انرژی و دارو در تامین اجتماعی، 
در صنایع دانش بنیان و تکنولوژی های 
و  سرمایه  بازار  همچنین  و  ارتباطی 
سیاست های  و  ماند  خواهیم  بورس 
انبساطی اتخاذ می کنیم گفت: در حال 
آماده سازی 150 شرکت برای واگذاری 
تدوین  هستیم.  بنگاه داری  از  خروج  و 
در  شرکتها  واگذاری  شیوه  نامه  آیین 
حال اتمام است تا در شورای عالی رفاه 

تصویب شود.
همایش  حاشیه  در  ربیعی  علی 

تکریم  و  خانواده  روز  گرامیداشت  ملی 
همایش های  مرکز  در  که  بازنشستگان 
پژوهشگاه نفت برگزار شد، با بیان اینکه 
به  بازنشستگی  صندوق  کردیم  تلاش 
بازنشستگان  اجتماعی  زندگی  محل 
را  امید  های  خانه  گفت:  شود  تبدیل 
به  آن  شمار  امروز  که  داده ایم  توسعه 
43خانه امید رسید و تلاش می کنیم در 
همه شهرها یک خانه امید افتتاح شود.

نیز  خودرو  خرید  برای  افزود:  وی 
اخیرا طرح لیزینگی ارائه شد که 43هزار 
نفر در آن ثبت نام کردند. در مرحله اول 
تومانی  میلیون   17.5 وام  1000نفر  به 

برای خرید خودرو تعلیق می گیرد.
با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
بیان اینکه در سال جاری وام بازنشستگان 
به چهار میلیون افزایش یافت گفت: 1200 
میلیارد تومان اعتبار برای این امر پیش 
بینی کردیم. ربیعی با اشاره به برنامه های 
پیش رو برای بهبود وضعیت صندوق های 
بازنشستگی گفت: در صندوق بازنشستگی 
کشوری و تامین اجتماعی در حال تغییر 
به سرمایه گذاری  بنگاه داری  از  رویکرد 

واگذاری  و  داری  بنگاه  شیوه  هستیم. 
شرکت ها نوعی جفا به صندوق ها بوده 

است.
بابت  گذشته  در  داد:  ادامه  وی 
تسویه بدهی ها، واگذاری هایی صورت 
گرفت. وقتی این شرکت ها را از برخی 
دستگاه ها گرفتند و به صندوق ها دادند 
در  برداشتند  آنها  از  را  هرگونه حمایت 
رها  شرایط  در  ها  شرکت  که  حالی 
شدگی بودند. از سوی دیگر شیوه اداره 
صورت  ساختار  اصلاح  بدون  دولتی 
به  اجبار  به  ها  شرکت  این  و  گرفت 
صندوق ها واگذار شدند که آخرین آنها 

»صندوق فولاد« بود.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
افزود: در سال 92 اموالی را به صندوق 
سرمایه  نیاز  آنها  خود  که  دادند  فولاد 

گذاری مجدد دارد.
در  که  خبر  این  اعلام  با  ربیعی 
صنایع انرژی و دارو در تامین اجتماعی، 
تکنولوژی  و  بنیان  دانش  صنایع  در 
سرمایه  بازار  همچنین  و  ارتباطی  های 
سیاست های  و  ماند  خواهیم  بورس  و 
انبساطی اتخاذ می کنیم گفت: در حال 
آماده سازی 150 شرکت برای واگذاری 
تدوین  هستیم.  داری  بنگاه  از  خروج  و 
آیین نامه شیوه واگذاری شرکت ها در 
حال اتمام است تا در شورای عالی رفاه 

تصویب شود.
وی افزود: به سمت سرمایه گذاری 
کنیم.  می  حرکت  غیربنگاهداری  های 
در  نمی تواند  گسترده  بنگاه های  اداره 
بیافتد.  اتفاق  های کوچک  دل صندوق 
سرمایه  به  تبدیل  باید  زیانده  بنگاهای 
از  بهتری شود. سعی می کنیم  گذاری 

قالب بنگاهداری خارج شویم.

پدیده »خون بازی« بعد از گذشت چندسال از 
شناسایی آن میان دانش آموزان، به فراموشی سپرده 
از  بار دیگر  تا این که یک فعال اجتماعی  شده بود 
شیوع بالای این پدیده خبر داد.چند سال پیش، پدیده 
» خون بازی« به وسیله بعضی از کارشناسان آموزشی 
از آموزش و  میان دانش آموزان شناسایی شد. آن ها 
پرورش خواستند تا این موضوع بحرانی نشده و میان 
دانش آموزان شیوع پیدا نکرده است با آن مقابله کند. 
»خون بازی«، پدیده ای است که طی آن دانش آموزان 
دست های خود را با وسیله ای تیز خراش و در معرض 

عموم قرار می دهند.
چندسال گذشت و این موضوع فراموش شد، تا 
اینکه هفته گذشته فاطمه دانشور، فعال اجتماعی، با 
انتشار عکس دستان دختری که به شدت بریده شده 
بود، در صفحه اینستاگرام خود از شیوع پدیده »خون 
بازی« خبر داد و گفت: »دانش آموزان به سرعت در 
و  آموزش  و  می کنند  الگوبرداری  هم  از  پدیده  این 
پرورش راهکاری برای مقابله با آن ندارد.« او از وزیر 
خواست که »تا دیر نشده راهکاری برای مواجهه با این 

پدیده بیابد. «
به  بازی«  »خون  پدیده  درباره  دانشور  فاطمه 
خبرنگار مهر می گوید: مدتی است گزارشاتی مبنی بر 
شیوع این پدیده در بین دانش آموزان به ما می رسد 
که طی آن بچه ها برای لذت و خودنمایی، بدن خود و 

به ویژه دست هایشان را زخمی می کنند.
او ادامه می دهد: عکسی که در صفحه اینستاگرام 
من منتشر شد متعلق به دختری 15ساله است که 
دست های خود را به طرز وحشتناکی خراش می دهد 

و از این کار لذت می برد.
دانش آموزان  اجتماعی  فعال  این  گفته  به 
انجام می دهند و به  این کار را  از هم  الگوبرداری  با 
شدت هم بین آن ها گسترش پیدا کرده است. این 
دختر 15ساله با مشاوران زیادی صحبت کرده  و هیچ 
تاثیری بر روی او نداشته است و این یعنی اینکه باید از 
این اتفاق پیشگیری می شد و حالا هم حل آن بسیار 

مشکل است.
برای  پرورش  و  آموزش  راهکار  به  دانشور 
اضافه  و  می کند  اشاره  آن  گسترش  از  جلوگیری 
می کند: از آن جایی که کاری از دست مدیران مدارس 
می گویند؛  دانش آموزان  به  آن ها  نیست  ساخته 
زخم هایتان  که  بکشید  پایین  را  خود  »آستین های 

معلوم نباشد.«!
مدیرعامل موسسه نیکوکاری مهرآفرین در پاسخ 
به این سوال که تعداد پسران درگیر در این پدیده 
بیشتر است یا دختران، اضافه می کند: این پدیده در 
دختران بیشتر است و شاید به دلیل فرهنگی که در 
کشور ما وجود دارد آن ها برخلاف پسرها که می توانند 

انرژی و غم شان را در خیابان تخلیه کنند، آن را در 
خود می ریزند و از خودشان انتقام می گیرند.

مقامات  به حساسیت  توجه  با  است:  معتقد  او 
بالای کشور بر روی آسیب های اجتماعی، آموزش و 
پرورش باید تمهیدات لازم را برای پیشگیری و مقابله 
با آن در نظر بگیرد و همزمان در راس وزارت خانه هم 

ستادی برای این اقدام ایجاد کند.
از  نیز  ستاد  این  در  داد:  پیشنهاد  دانشور 
نماینده های سازمان های مردم نهاد به دلیل نزدیکی 
با این پدیده ها دعوت کنند تا بعد از تبیین آسیب ها 

راهکار مناسبی برای آن در نظر گرفته شود.
او به شیوع خودکشی در میان دانش آموزان نیز 
اشاره کرده و می گوید: در خانواده های آسیب دیده که 
خودزنی داشته اند، خودکشی های نافرجام زیادی هم 

اتفاق افتاده است.
این فعال اجتماعی معتقد است که باید در هر 
مدرسه یک مددکار اجتماعی وجود داشته باشد، حتی 
اگر در همه مدارس هم امکانش نیست، در مدارس 
حاشیه شهرها مستقر شوند تا نوع آسیب را شناسایی 

و برای مقابله یا پیشگیری از آن راه حلی بیاندیشند.
به نظر  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  دانشور 
از  پیشگیری  یا  مقابله  برای  پرورش  و  آموزش  شما 
نه،  یا  داده است  انجام  اقدامی  اجتماعی  آسیب های 
می گوید: آموزش و پرورش دچار حاشیه های زیادی 
شد. آقای فانی چندماه مانده به پایان دولت یازدهم 

برکنار شد و فضا به سمت انتخابات رفت.
وی ادامه می دهد: وقتی فضا به سمت انتخابات 
می رود مدتی امور رها می شود تا افراد جدید بیایند. 
تغییر افراد هم خود باعث عقب افتادن رسیدگی به 
امور می شود. این فعال اجتماعی با اشاره به روی کار 
آمدن بطحایی نیز می گوید: وزیر جدید باید با پرهیز از 
انکار، به این معضل ها ورود داشته باشد و در عین حال 
راه را برای حضور نماینده های سازمان های مردم نهاد 

به فعالیت های مربوط به آن باز کند.
دانشور با اشاره به اینکه تعداد سازمان های مردم 
نهادی که با آسیب های اجتماعی مقابله می کنند، بسیار 
کم است، اضافه می کند: در عین حال این سازمان ها 
همیشه به دلیل طرح بعضی از مسائل با دستگاه قضا 
درگیر هستند.او ادامه می دهد: مددکاران اجتماعی ما 
از نزدیک در جریان آسیب ها قرار می گیرند و زمانی که 
زیاد می شود، ما هشدار می دهیم اما برخی سازمانهای 
مربوطه با ما برخورد می کنند که چرا این مسائل را 

عنوان می کنید! چرا به ما نگفتید.
آن ها  پاسخ  در  می گوید:  اجتماعی  فعال  این 
هیچ  نهاد  مردم  سازمان های  که  زمانی  گفت  باید 
جایگاهی در عرصه تصمیم گیری کشور ندارند و حتی 
یک صندلی در شورای عالی اجتماعی به آن ها داده 

از طریق رسانه ها آن را به گوش مردم  نمی شود ما 
می رسانیم. شایسته نیست که بعد از هر هشداری ما 
را برای این اقدامات تهدید کنند یا در معرض فشار 

بگذارند.
از  یزدانپور، مددکار دختر 15ساله ای است که 
آسیب زدن به بدن خود لذت می برد. او  بیش تر از هر 
مشاور مدرسه ای در جریان اتفاقات زندگی این دختر 

قرار گرفته است.
او در شرح وضعیت این دانش آموز به خبرنگار 
مهر می گوید: »چند روزی است که با دختر 15ساله ای 
آشنا شدم که در خانواده ای معتاد زندگی  می کند. پدر 
خانواده و سه تن از برادران او معتاد هستند، مادر و 

دختر هم تفننی مواد مخدر استفاده می کنند.«
»وقتی  می دهد:  ادامه  اجتماعی  مددکار  این 
به  را  دستش  تمام  دیدم  شدم  مواجه  دختر  آن  با 
یک  به  را  او  سریعا  بود.  خراشیده  وحشتناکی  طرز 
بیمارستان منتقل کردم تا جلوی خون ریزی دستش 
گرفته شود. بعد از درمان متوجه شدم که تمام بدن او 

به همین صورت، زخمی شده است«.
یزدانپور اضافه می کند:» سعی کردم با ارتباط با 
او در جریان علت این اتفاق قرار بگیرم. به من گفت که 
سابقه خودکشی دارد به طوری که مدتی هم در کما 
بوده است. زندگی اش را دوست ندارد. دو برادر معتاد 
با آن ها زندگی می کنند، یک نفر به خاطر حمل مواد 
مخدر در زندان است و مادر هم با کار خدماتی خرج 
خانه را می دهد«.او در ادامه صحبتهایش با خبرنگار 
مواد  تفننی  مادرم  گفت  من  به  »او  می گوید:  مهر 
مصرف می کند و من هم به دلیل استفاده پدرم و اینکه 
می خواهم بدانم چه حالی دارد گاه گاهی مواد می کشم.

این دختر دانش آموز کلاس دهم  به گفته یزدانپور، 
است و می خواهد به دلیل نمرات پایین رشته فنی را 
برای خود انتخاب کند و علاقه ای به رشته های تجربی 
و انسانی ندارد.او از دختر سوال پرسیده که وقتی بدنت 
را میبری دردت نمی آید؟ دخترک گفته بود؛ نه! وقتی 
خون خارج می شود من لذت می برم. من امیدی به 
در  بمیرم.«یزدانپور  که  دارم  و دوست  ندارم  زندگی 
نیز  دانش آموزان  بین  در  آسیب  این  شیوع  توضیح 
می گوید: »از دخترک پرسیدم که آیا دوستان دیگر 
تو هم در مدرسه اینکار را انجام می دهند؟ تایید کرد و 

گفت چون لذت بخش است.«
این مددکار اجتماعی به فقر، مشکلات خانوادگی 
و عاطفی دانش آموزانی که این کار را انجام می دهند، 
اشاره می کند و اضافه می کند: بیش تر این دانش آموزان 
در حاشیه شهر زندگی می کنند و در حاشیه شهر هم 
به مدرسه می روند. کمبود عاطفی، فقر و مشکلات 

خانوادگی به شیوع این پدیده دامن می زند.
کمبود  دلیل  به  دانش آموزان  او  گفته  به 

عاطفی می خواهند با این کار جلب توجه کنند و به 
اکثرا آن ها در  بفهمانند که »هستند«.  اطرافیانشان 
خانواده هایی هستند که به نحوی یک آسیب اجتماعی 
در میان آن ها وجود دارد. می تواند یکی از این آسیب ها 

هم طلاق باشد.
وی می گوید: بسیاری از این کودکان آسیب دیده 
بعد از مدتی به خاطر تقلید از دوستانشان این کار را 
انجام می دهند و بعد دیگر هیچ احساسی به درد ندارند 

و برای آن ها لذت بخش است.
پرورش  و  آموزش  اینکه  به  اشاره  با  یزدانپور 
مشاوران تخصصی ندارد، اضافه می کند: این اتفاق به 
سرعت در مدارس ما شیوع پیدا کرده است و آموزش 
از سایر  دارد  که  بسته ای  فضای  دلیل  به  پرورش  و 

مشاوران و مددکاران کمک نمی گیرد.
اینکه  با بیان  این دانشجوی دکتری مددکاری 
شود،  انجام  آسیب ها  روی  بر  دقیقی  بررسی  باید 
بیان می کند: هر آسیب اجتماعی که به وجود می آید 
باید مورد مطالعه قرار بگیرد و برای آن راهکارهایی 
اتفاق  ما  مدارس  در  کار  این  اما  شود  جمع آوری 
نمی افتد. مشاوران مدارس در برخی موارد فقط یک 

عنوان اداری و یا پست سازمانی هستند.
او ادامه می دهد: در اغلب موارد آن ها ارتباطی 
با خانواده ها نمی گیرند و فقط به یک دفعه صحبت با 
دانش آموزان اکتفا می کنند. مشاوران مدرسه مشاوره 
با  اما مددکاران به صورت سیستمی  فردی می دهند 
آسیب برخورد می کنند در عین حال مدیران مدارس 
هم علاقه ای ندارند که مدرسه خود را بدنام کنند که 

مثلا فلان دانش آموز از مدرسه آن ها است.
این مددکار اجتماعی با بیان اینکه 2تا 7درصد 
کودکان قلیان و سیگار استفاده می کنند، ادامه می دهد: 
با توجه به پایین آمدن سن اعتیاد قابل پیش بینی بود 
که اعتیاد به مدارس و دانش آموزان هم می رسد اما 
به نظر می رسد هیچ اقدامی برای مقابله با آن انجام 
نشد و برنامه ریزی نکردند.وی با اشاره به اینکه قطعا 
این آمار افرایش پیدا می کند، اضافه می کند: آموزش 
و پرورش مبرا از آسیب نیست. وقتی دانش آموزی در 
خانواده ای معتاد بزرگ می شود و به مدرسه می آید این 
آسیب به مدرسه هم منتقل می شود.او هم پیشنهاد 
می دهد که در مدارس باید مددکار وجود داشته باشد.

در  را  پرورش  و  آموزش  عملکرد  بخواهید  اگر 
رابطه با آسیب های اجتماعی بررسی کنید، بهترین 
با  مستقیم  به طور  که  هستند  مددکارانی  گزینه 
دانش آموزان در ارتباطند. آن ها فارغ از پست سازمانی 
و با هدف کمک به دانش آموزان، در گستره ای فراتر از 
نیازهای فردی به بررسی منشا آسیب می پردازند و 
به طور ریشه ای و با گذشتن مدت زمان زیادی برای 

دانش آموزان، با آن ها مقابله می کنند.

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری از افتتاح پنج خانه امید 
در روز جاری خبر داد و اظهار کرد: تا کنون 38خانه امید داشتیم که 

اکنون شمار آن به 43خانه امید می رسد.
به گزارش ایسنا؛ محمود اسلامیان در همایش ملی گرامیداشت 
روز خانواده و تکریم بازنشستگان که در مرکز همایش های پژوهشگاه 
نفت برگزار شد با اشاره به چالش های صندوق های بازنشستگی اظهار 
کرد: این دولت به این مشکل توجه کرده است که جای قدردانی دارد.
وی افزود: یک عارضه در کشور وجود دارد که همه درگیر آن 
هستیم؛ متاسفانه مسائل مورد واکاوی علمی و دقیق قرار نمی گیرند. 
هر پدیده چالش برانگیزی اگر مورد واکاوی قرار نگیرد راه حلی برایش 

پیدا نخواهد شد.
تلاش  اینکه  بیان  با  کشوری  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
از تجارب مدیران عامل گذشته  با بهره گیری  کردیم مستند کاملی 
یک  واقع  در  گفت:  کنیم  تهیه  المللی  بین  کارشناسان  همچنین  و 
واکاوی علمی دقیق انجام دادیم، مشکلات احصاء شده و راه حل ها 
برای آن ارائه شده است. 26 تصمیم در 40سال گذشته برای صندوق 

ها گرفته شده که هزینه های آن پرداخت نشده است.
بزرگتر  این کشتی  ندادیم سوراخ  اجازه  ما  داد:  ادامه  اسلامیان 

شود. مواردی چون بازنشستگی پیش از موعد از جمله تصمیمات غلط 
بود که جلوی آن را گرفتیم. نگفتیم قانون را اجرا نمی کنیم بلکه از 
دستگاه ها خواستیم تا اول هزینه های آن را به صندوق پرداخت کنند.

اینکه  بیان  با  کشوری  بازنشستگی  ذخیره  صندوق  مدیرعامل 
از این جمله  بازنشستگان چند مساله دارند که کاهش قدرت خرید 
است عنوان کرد: این امر در دولت نهم و دهم اتفاق افتاد و افزایش 
حقوق ها زیر نرخ تورم بود و قدرت خرید بازنشسته ها 67.7 درصد 

کاهش پیدا کرده بود.
تورم  و  حاکم  عقلانیت  چهارسال  این  در  داد:  ادامه  اسلامیان 
و  گرفت  صورت  تورم  نرخ  همپای  ها  حقوق  افزایش  و  شد  کنترل 
2200میلیارد تومان اضافه بر بودجه دریافت کردیم تا افزایش 18.5 

درصدی حقوق داشته باشیم. این مسیر امیدوار کننده است.
وی با بیان اینکه تبعیض حقوقی میان بازنشستگان نیز از جمله 
مسائل و چالش ها است گفت: امیدواریم در یک دوره زمانی بتوانیم 

این موضوع را تا حدودی تعدیل کنیم.
مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری با بیان اینکه وام ضروری 
بازنشستگان امسال تا چهار میلیون تومان و تا سقف 300 هزار نفر 
افزایش یافت گفت: قبلا در 25 استان پرداخت متمرکز حقوق صورت 

می گرفت و در چندماه اخیر همه استان ها تحت پوشش قرار گرفتند.
کشوری  بازنشستگان  به  ملت  بیمه  سهام  واگذاری  افزود:  وی 
انجام شد و برای لیزینگ خودرو هم قراردادی با ایران خودرو منعقد 

شد که استقبال از آن خوب بود.
اسلامیان از افتتاح پنج خانه امید در روز جاری خبر داد و اظهار 
به 43خانه  اکنون شمار آن  امید داشتیم که  تا کنون 38خانه  کرد: 

امید می رسد.

مهدی نوید ادهم: 
این جمله که »حال آموزش و پرورش 

خوب نیست« را قبول ندارم
پرورش  و  آموزش  عالی  شورای  دبیرکل 
به آموزش و پرورش یک  انگاری  گفت: کوچک 
خطای استراتژیک از سوی مدیران کشور است.
آموزش  شبکه  در  حضور  با  ادهم،  نوید  مهدی 
»حال  که  جمله  این  گفت:  پرسشگر  برنامه  و  
ندارم  قبول  را  نیست«  پرورش خوب  و  آموزش 
ضعف ها،  رغم  علی  پرورش  و  آموزش  زیرا 

دستاوردهای خوبی دارد.
تدوین  زمان  در  داشتم  توفیق  افزود:  وی   
باشم  محققان  کنار  در  پرورش  و  آموزش  سند 
و آسیب های آموزش و پرورش را احصا کردیم 
داریم  قبول  داشت؛  وجود  پژوهشگرانه  نگاه  و 
آسیب هایی وجود دارد اما به آن صورت که حال 
شاید  و  نیست  نباشد،  خوب  پرورش  و  آموزش 
تعبیر مناسبی به خصوص در آغاز سال تحصیلی 
زحمات  ما  مدیران  و  معلمان  که  چرا  نباشد، 
فراوانی می کشند و شاید بیش از آنچه باشد که 

آموزش و پرورش هزینه می کند.
پرورش  و  آموزش  عالی  شورای  کل  دبیر 
پرورش  و  آموزش  مختلف  وزرای  کرد:  تصریح 
که  موفقیتی  نتوانستند  چرا  اما  کردند  تلاش 
باشند چون  زمینه داشته  این  می خواستند در 
سایه  درونی،  مشکلات  بر  بیرونی  مشکلات 
کرده  زمین گیر  را  پرورش  و  آموزش  و  انداخته 

است.
وی ادامه داد: بر اساس تقسیمات کشوری، 
در  اما  داریم  کشور  در  منطقه  و  استان   350
آموزش و پرورش حدود 720 منطقه آموزش و 
پرورش داریم یعنی 720 اداره داریم و هر اداره، 
این در حالیست که  و  کارمند و مستخدم دارد 
دارد؛  دانش آموز   1000 از  کمتر  مناطق  برخی 
بیرون  مشکل  بلکه  نیست  وزیر  مشکل  این 
سیستم است.  باید کاوشی شود چرا این مشکل 
تصمیمات  به  مربوط  بخشی  البته  که  است 
هزار   270 حدود  است؛  بیرونی  دستگاه های 
نفر نیروی مجموعه آموزش و پرورش شدند در 
توانمندی ها و شایستگی های  حالی که خیلی ها 
مورد نیاز ما را نداشتند و البته ممکن است برای 

سوادآموزی خوب بودند اما مناسب ما نبودند.
نوید ادهم بیان کرد: اعتقاد داریم مشکلات 
پیش  و  داریم،  پرورش  و  آموزش  در  کاستی  و 
به  نیز  تحول  سند  تدوین  برای  مسئولان  بینی 
همین دلیل بود چرا که وضعیت موجود مطلوب 
مدیریت  استراتژیک  خطاهای  از  یکی  نبود.  
است،  پرورش  و  آموزش  انگاری  کوچک  کشور، 
علی رغم تأکیدات و فرمایش مسئولان نسبت به 
اهمیت آموزش و پرورش اما در عمل به آموزش 
و پرورش نپرداختند و باید اصلاح نظام کشور را 

از آموزش و پرورش شروع کنیم.
دنبال  به  اگر  دیگر  عبارت  به  افزود:  وی 
باید  هستیم  کارآمد  و  متدین  فرهیخته،  انسان 
از آموزش و پرورش شروع کنیم و یک معلم با 

توانمندی بالا می تواند این کار را انجام دهد.
ادامه داد: زیرنظام فضا و تجهیزات در   وی 
شورای عالی آموزش و پرورش، تصویب شد و این 
زیرنظام به سازمان نوسازی مدارس ابلاغ شده است 
و در آن به ویژگی فضای مدارس اشاره شده است؛ 
از 106 هزار مدرسه، 43 هزار مدرسه دارای کمتر 
از 50 دانش آموز است. ما از دولت و خیرین می 
خواهیم که مدرسه کوچک نسازنند بلکه مدرسه 
بزرگ با سالن ورزشی، کتابخانه و کارگاه ساخته 

شود. مثلا چند خیر با هم یک مدرسه بسازند.
دبیر کل شورای عالی آموزش و پرورش کفت: 
در دانشگاه فرهنگیان مشکل هیات علمی برخی 
اساتید وجود دارد، وزارت علوم هنوز زیر بار نرفته 
است و برخی اساتید 20 سال سابقه دارند و از نظر 
ارتقای علمی و تخصصی چندین سر و گردن از 
اگر  و  هستند  بالاتر  علمی  هیأت  اعضای  برخی 
وزارت علوم به کمک ما بیاید می توانیم نیروهای 
قوی را به تربیت معلم بیاوریم. وی افرود: مدرسه 
کنکور به جای مدرسه زندگی، نیز مشکلاتی است  
باشد  این شکل و شمایل  به  تا زمانی که کنکور 
آموزش و پرورش نمی تواند اثربخش باشد و سند 
تحول نمی تواند اجرا شود.  بسیاری از خانواده ها 
به دلایل فرهنگی، سیاسی و اجتماعی از آموزش 
و پرورش موفقیت در کنکور را می خواهند. برای 
اصلاح سیستم ها در سازمان ها، یکی نگاه از بالا 
به پایین و دیگری از پایین به بالاست که در کشور 
اینکه  بیان کرد: ضمن  ما هر دو وجود دارد. وی 
سند تحول برای مشکلات حرف دارد و هم مدیران، 
معلمان و خانواده ها هستند که باید طلب کنند و 
همچنبن رسانه ملی و سایر رسانه ها نیز باید به 
کمک بیابند. نوید ادهم گفت: معمولا پدر و مادرها 
خود را برای فرزندان شان به سختی می اندازند مثلا 
خودشان لباس ندارند برای بچه هایشان لباس می 
گیرند؛ معتقدم در کل نظام باید این کار را کنیم و 
هر چه داریم صرف بچه ها کنیم و یک پنج سالی 
همه دستگاه ها خود را به سختی بیندازند و برای 
بچه هایمان هزینه کنیم.وی در پایان تصریح کرد: 
با توجه به تقارن آغاز سال تحصیلی با ماه محرم، 
و  آزادی  حسین)ره(،  امام  پیام  بتوانیم  امیدواریم 

عدالت را به دانش آموزان منتقل کنیم.

انتقال ۱۳۲ مددجوی افغانستانی به کشورشان
به  افغانستانی  مددجوی   132 انتقال 
کشورشان از ندامتگاه قزلحصار و مجتمع ندامتگاه 
تهران بزرگ آغاز شد.مدیر ندامتگاه از روند انتقال 
ندامتگاه  این  از  افغانستان  تبعه  مددجوی   132
افزود:  گرامی   .علیرضا  داد  خبر  کشورشان  به 
درچارچوب قانون موافقت نامه انتقال محبوسین 
با تلاش  افغانستان  و  ایران  بین کشور  به حبس 
وزارت دادگستری و سازمان زندانها مقرر شد 132 
زندانی استان تهران از طریق مرزهای قانونی به 
ازمجموع  اضافه کرد:  یابند.وی  انتقال  کشورشان 
زندان  به  مربوط  نفر   90 انتقالی  مددجویان 
قزلحصار و بقیه مربوط به ندامتگاه تهران بزرگ 
است که مقدمات انتقال مددجویان با حضور هیات 
قزلحصار  ندامتگاه  در  افغانستان  کشور  سیاسی 
انجام شده و قرار است مددجویان افاغنه محکوم 
مواد مخدر از اوایل مهر ماه سال جاری به کشور 

افغانستان انتقال یابند.

حقوق وقدرت خرید بازنشستگان با 
تورم هماهنگ شده  است

کشوری  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
خرید  وقدرت  حقوق  گذشته  گفت:در4سال 
کردیم  هماهنگ  تورم  رابا  بازنشستگان 
صندوق  برای  که  آسیبهایی  وامیدواریم 
بازنشستگان ایجاد شد، با افزایش حقوق وکنترل 
همایش  در  اسلامیان  یابد.محمود  کاهش  تورم 
بازنشستگان کشوری  تکریم  و  روز ملی خانواده 
که با حضور دکتر نهاوندیان و وزیر رفاه برگزار 
شد، افزود: با استفاده از کارشناسان بین المللی 
و داخلی چالش های صندوق بازنشستگی را در 
سراسر کشور بررسی کردیم و همچنین بسیاری 
را  صندوق  این  نمونه  که  دیگر  کشورهای  از 
نهایت  در  و  دادیم  قرار  ارزیابی  مورد  نیز  دارند 
توانستیم مشکلات و مسائل موجود در صندوق 
بازنشستگی را در کشور واکاوی و برای آن راهکار 

در نظر بگیریم.
با  کشوری  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
اشاره به اینکه متاسفانه صندوق بازنشستگی در 
کشور با مشکلاتی روبرو است، گفت: بررسی ها 
بعضا  های گذشته  در طی دهه  نشان می دهد 
برای صندوق گرفته  هزینه های تصمیماتی که 
تصمیم   26 موارد  این  که  نشده  پرداخت  شده 
بوده که یکی از آنها بازنشستگی پیش از موعد 
را  تصمیمات  این  که  افرادی  متاسفانه  و  است 
گرفته اند، به اتفاقات مهم صندوق و بازنشستگان 
از  پس  دلیل  همین  به  اند،  نداده  نشان  توجه 
واکاوی مشکلات صندوق طی سه سال گذشته 
به هزینه  توجه  با  را  قوانین  تصمیم گرفتیم که 
هایی که برای اجرای آن به ما پرداخت می شود 

اجرایی کنیم تا شرمنده بازنشستگان نباشیم.
خرید  قدرت  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
 67.7 دهم  و  نهم  های  دولت  در  بازنشستگان 
این  حقوق  افزود:  است،  یافته  کاهش  درصد 
افزایش  به تورم در دولت گذشته  با توجه  افراد 
گذشته  سال  چهار  طی  دلیل  همین  به  نیافت، 
سعی کردیم حقوق و قدرت خرید بازنشستگان 
با تورم هماهنگ کنیم و همین که عقلانیت  را 
حاکم شد، تورم نیز تا حدود زیادی کنترل شد، 
به طوری که افزایش حقوق ها متناسب با تورم 

شکل گرفت.
و  هزار   2 جاری  سال  در  گفت:  اسلامیان 
200 میلیارد تومان علاوه بر افزایش حقوقی که 
دولت در نظر گرفت به صندوق تخصیص یافته 
کشوری  بازنشستگان  حقوق  اساس  همین  بر  و 
امیدواریم  و  است  شده  اضافه  درصد   17.5
آسیب هایی که در دولت گذشته برای صندوق 
و  حقوق  افزایش  با  شد،  ایجاد  بازنشستگان 

کنترل تورم کاهش پیدا کند.
بازنشستگی  صندوق  در  کرد:  تصریح  وی 
اقدامات خوبی طی این مدت برای بازنشستگان 
انجام شده است به طوری که پرداخت وام قرض 
الحسنه، ایجاد خانه های امید، پرداخت مستقیم 
واگذاری  مختلف،  های  استان  در  ها  حقوق 
واگذاری  برای  خودرو  ایران  با  قرارداد  سهام، 
هزار خودروی لیزینگی به بازنشستگان، برگزاری 
جشنواره های ورزشی و ... از جمله اقداماتی بوده 

که انجام شده است.
قرض  وام   92 سال  در  افزود:  اسلامیان 
میلیون  دو  مبلغ  به  نفر  هزار   40 به  الحسنه 
سال  در  که  حالی  در  شد،  می  پرداخت  تومان 
جاری توانستیم به 300 هزار نفر وام 4 میلیون 
تومانی پرداخت کنیم.به گفته مدیرعامل صندوق 
خانه   38 حاضر  حال  در  کشوری،  بازنشستگی 
امید در استان های مختلف فعال است که امروز 
نیز 5 خانه امید در گچساران، اردکان، محلات، 

ملایر و جیرفت افتتاح می شود.

سفید بالک ها نهایتا تا دو هفته دیگر از 
بین می روند

مدیرعامل سازمان بوستان ها و فضای سبز 
سفید  میزان  از  اینکه  به  اشاره  با  تهران  شهر 
قبل  های  سال  به  نسبت   96 سال  در  ها  بالک 
می  عنوان  ای  عده  گفت:  است،  شده  کاسته 
اخیر  روزهای  در  ها  بالک  سفید  افزایش  کنند 
نشان دهنده افزایش کلی این آفت است.مختاری 
اضافه کرد: به هیچ وجه میزان این آفت افزایش 
پیدا نکرده بلکه به میزان قابل توجهی از میزان 

آن نیز کاسته شده است.
و  است  شهریورماه  الان  داد:  توضیح  وی 
شاهد حضور سفید بالک ها هستیم، اما در سال 
می  دیده  قبل  ها  ماه  از  حضور  این  قبل  های 
شد.مختاری ادامه داد: ما در سال 94، 20 منطقه 
آلوده را در سطح تهران داشتیم اما هم زمان ورود 
تهران دو ماه عقب رفته و هم میزان  به  آن ها 
حضورشان مربوط به دو سه منطقه تهران شده 
است. مدیرعامل سازمان بوستان ها و فضای سبز 
شهر تهران با بیان این مطلب که ما به هیچ وجه 
مبارزه شیمیایی با این آفت نداریم افزود: سموم 
شیمیایی برای محیط زیست و کودکان خطرناک 
است لذا مبارزه ما با این آفت مکانیکی و بویژه 
آب شویی است. و همین مبارزه نیز از حجم این 
سفید  اینکه  بیان  با  استوی  کاسته  بسیار  آفت 
بالک ها آفت درجه دو محسوب می شوند، تاکید 
کرد: این ها آفت های جالیزی است و مربوط به 
مزارع هستند، اما مزارع اطراف تهران و باغات از 
بین رفته و این آفت به سمت شهر هجوم آورده 
است. مختاری با بیان این که این آفت نهایتا تا 
دو هفته دیگر از بین می رود گفت: امسال شاهد 
هستیم که این آفت از 15 مرداد آمده و دلیل آن 
این بوده که ما جمعیت آن را کاهش دادیم و تا 
دو هفته دیگر هم کلا از بین می رود. اما باید این 
مبارزه همه جانبه باشد و همه دستگاه ها ورود 
کنند. مدیرعامل سازمان بوستان ها و فضای سبز 
شهر تهران با بیان این مطلب که اکنون بیشترین 
حجم سفید بالک ها در منطقه 6 تهران است و 
گفت:  ندارند،  بالک  سفید  اصلا  شمالی  مناطق 
پای  باید  و...  گیاهی  بیماری  و  کشاورزی  جهاد 
کار بیایند که حضورشان قابل قبول استوی در 
خاتمه گفت: این آفت برای انسان و فضای سبز 
ضرری ندارد و در همه دنیا هم هست. برای از 
بین بردن آن نیاز به زمان است، مثلا در کالیفرنیا 

5 سال طول کشید که آن را کنترل کنند.
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